
Resume af bestyrelsesmøde 10. maj 2023 

Bestyrelsen drøftede bla. følgende: 

 

Der er desværre fortsat problemer med subliften, som pt. ikke kan tage både op. Havnen har entreret med 

en vognmand i 2 fastlagte dage for akutte bådoptagninger. 

 

Økonomiopfølgningen viser ikke væsentlige afvigelser fra budget. 

 

Vi har lavet aftale med en forsikringsmægler for optimering af vores forsikringer. 

 

Havnens hjemmeside er heldigvis fint besøgt: I de sidste 30 dage har der været 1841 besøgende, herunder 

7 nye. 5 klik pr. besøgende i gennemsnit. 

 

De nye baderum åbnes nu. 

 

Den faste del af Bro 6 er færdig, men flydedelen mangler.   

 

Arbejdet med el på broerne igangsættes snarest til udførelse i 2. halvår 2023.  

 

Mht. nye hytter laves der nu en situationsplan, design og fabrikat fastlægges, og endeligt budget herunder 

finansiering besluttes. 

 

Caféen blev drøftet. 

 

Badeklubbens sauna skal fjernes hurtigst muligt. 

 

Der må ikke hensættes bådstativer, trailere eller småbåde på parkeringspladserne. 

 

GDPR blev drøftet. Dokument lægges på hjemmesiden. 
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